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Abstract (en)
[origin: US2017292671A1] The present invention relates to a module for a motor vehicle for emitting at least one light beam with a cut-off profile
along an optical axis. The module includes first and second optical collectors adapted to collect light emitted by respective first and second light
sources, and redirects the light toward a focal region. At least one of the collectors extends in the direction of the focal region in order to reflect some
of the light emitted by the other collector so as to define the cut-off profile.

Abstract (fr)
Module d'émission d'au moins un faisceau lumineux suivant un axe optique (A) avec un profil de coupure pour véhicule automobile, le module
comprenant des premier (5, 5', 5") et deuxiéme (6, 6', 6") collecteurs optiques adaptés a collecter une lumiére émise par des premiere (3) et
deuxieme (4) sources lumineuses respectivement et a rediriger ladite lumiére vers une région focale, I'un au moins desdits collecteurs (5, 5', 5", 6,
6', 6") s'étendant en direction de ladite région focale pour réfléchir une partie de la lumiére émise par I'autre collecteur de fagon a définir ledit profil
de coupure.
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